
Protokoll årsmöte för Halmstad Orienteringsklubb 
den 4 februari 2024 kl. 12:30  
Lokal: Kaneberg  
 

 
 
Närvarande: 22 medlemmar 
 
 

§ 1 Mötets öppnande 

 Klubbens ordförande Christer öppnade mötet 

§ 2 Fastställande om röstlängd 

 Årsmötet fastställde röstlängden till 22 

§ 3 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Årsmötet beslutade att välja Yngve Kihlberg till årsmötets ordförande och 
Kristina Persson till årsmötets sekreterare 

§ 4 Val av två justeringspersoner samt rösträknare 

  Årsmötet beslutade att utse Klara Persson och Oscar West och till 
justeringspersoner tillika rösträknare 

§ 5 Fråga om mötet utlysts på rätt sätt 

Årsmötets deltagare beslutande att mötet var utlyst enligt klubbens 
stadgar. 

§ 6 Fastställande av dagordningen 

 Årsmötet fastställde dagordningen när övriga punkter lagts till.    

§ 7 Verksamhetsberättelser samt resultat- och balansräkning för år 2023 

 Årsmötet beslutade att godkänna verksamhetsberättelsen samt resultat 
och balansräkningen för 2023. 

§ 8 Revisionsberättelse för år 2023 

 Revisorerna har granskat klubbens räkenskaper och godkänner arbetet. 

§ 9 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

 Årsmötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 

§ 10 Styrelseförslag och motioner 

Inga motioner har inkommit.  

§ 11 Fastställande av medlemsavgifter för år 2025 

Styrelsen föreslår en kraftig ökning av medlemsavgifterna och införande av 
begreppet passiv respektive aktiv medlem. Flera motförslag framkom 
under mötet och efter diskussion och votering beslutade årsmötet 
bibehålla gällande medlemsavgifter. 



 

 

Årsmötet gav styrelsen i uppdrag att göra en konsekvensanalys av 
eventuellt förändrade och höjda medlemsavgifter till kommande årsmöte. 

  

§ 12 Verksamhetsplan för år 2024 

 Styrelsen redogjorde för verksamhetsplaneringen 2024. Årsmötet 
beslutade att fastslå för verksamhetsplan 2024 efter redaktionell justering 
gällande tävlingsledare. 

§ 13 Budget för år 2024 

 Budgeten är lagd, utifrån att planerad verksamhet genomförs. Årsmötet 
beslutade att godkänna budgetförslaget för år 2024. 

 

§ 14 Val av klubbfunktionärer 

a) Ordförande, tillika styrelsens ordförande (1 år) 

Årsmötet beslutade att välja Christer Oskarsson till klubbens 
ordförande. 

b) Kassör (2år) 

Årsmötet beslutade att välja Dan Sjöholm till klubbens kassör. Dan har 
dock inte möjlighet att påbörja uppdraget vid dags datum. Ingolf 
Bengtsson, avgående kassör, fortsätter som tillförordnad kassör tills 
Dan Sjöholm tillträder uppdraget, dock längst till 20240531. 

 

c) Sekreterare 1år(fyllnadsval) 

Årsmötet beslutade att välja Celine Nordlund till klubbens sekreterare. 

d) Kommittéordförande (2år) 

   Träning/tävling 
    Marknad  

Årsmötet beslutade att välja Oscar West till kommittéordförande för 
Träning/tävling. 

Valberedningen har inget förslag till ordförande till marknad.  Frågan 
bordläggs. Valberedningen fortsätter sitt arbete och beslut om 
ordförande tas vid kommande klubbmöte. 

e) Kommittéledamöter (1 år) Arrangemang 

  Marknad 

    Träning/tävling 

    Ungdom 

  -Mikael Lundqvist*, Martin Johansson och  Jan-Olof Svensson  till 
kommittéledamöter för arrangemang. 

 



-Anna Bengtsson, Isabell Engvall och Lovisa Lager till 
kommittéledamöter för marknad. 

 

-Fredrik Persson, Kenneth Hovarth, Björn Dahlström, Jan Lager, Per 
Gerdle och till kommittéledamöter för träning/tävling. 

 

-Björn Spets, Linda Knopf, Maria Lönn, Jonas Fagerholm och Johan 
Davidsson till kommittéledamöter för ungdom. 

e) Två revisorer jämte suppleant (1 år) 

Årsmötet beslutade att välja Björn Karlsson och Hans Andersson till 
revisorer samt Kerstin Johanssontill revisorssuppleant.  

 

f) Valberedning, tre personer (1 år) varav en sammankallande 

Årsmötet beslutade att välja Oscar West, Martin Nordlund och Lovisa 
Lager till valberedningen varav Oscar West som sammankallande 

 

Valberedningen behöver ge förslag till ordförande i arrangemang när Dan 
Sjöholm tillträder uppdraget som kassör. Ett beslut skjuts till kommande 
klubbmöte. 

§ 15 Övriga frågor  

Hallands premiären 

Stor efterfrågan på boende, Hotellet är fullt.  Bemanningsplan läggs ut 
snarast. Provlöpning två lördagar framöver. 

 

Halmstad kommuns hantering av skogar.  

Ön tillhör kommunens ”ekonomiska skogar”. 4000 kubikmeter ska 
avverkas varje år.  Ny plan ska tas. 

 

Kansliet. Styrelsen får eloges för val av kansli.  Fler datorer behöver 
installeras. Uppackning av material behöver samordnas 

 

Preo- SM. Tävlingsledningen tackar medlemmar som gjorde 
arrangemanget möjligt. 

 

Hemsida. Hemsidan behöver uppdateras och förändras för att bli mer 
verklighetsnära och tillgänglig. En önskan från årsmötet är att sidan ska 
vara för Halmstad Oks medlemmar och inte för en intresserad i allmänhet. 
Det är mycket bläddrande bland nyheter. Det som i dag ligger under 
nyheter, kan läggas under respektive kommittés flik. Nu läggs allt under 
nyheter. 

En önskan är även att en utbildning hålls.  

 

Vårruset - Ny arena, vid Flygfältet, Alevallen. 538 anmälda vid dags datum. 
Vårruset konferens i veckan som kommer. 



 

§ 16 Mötets avslutande 

 Ordförande tackar för mötet  

 

Vid protokollet 

 

 

Kristina Persson, mötessekreterare                             Yngve Kihlberg mötesordförande 

 

 

 

Oscar West, justeringsperson                                          Klara Persson, justeringsperson 

 

 

*Mikael Lundqvist har inte tackat ja till att bli invald i arrangemangskommittén. Han kan 
således inte väljas in. Valberedningen får fortsatt arbeta med att få fram kandidater. Val kan 
ske vid kommande klubbmöte 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


